

Bridges and Tunnels : New Jerseyy at Hard Hat

Ei Arakawa

Kim Seob Boninsegni

DAS INSTITUT

Gina Folly/Hannah Weinberger

Guyton\Walker

Balthazar Lovay

Michael Riedel

Although unique variations are popular and desired, proliferation of the same remains the core business of any producer of artists' editions and multiples, Hard Hat included. It's all about multiplying an object to achieve wide distribution, to make art more democratic and accessible. This process finds its climax in the form of the unlimited multiple, as a metaphor for the perfect act of self-fertilization.

Bridges and Tunnels takes as its point of departure this opposition between a potentially unique object and its multiplication, locating this very tension in its modes of presentation and distribution – in this case to the exhibition itself, which will be available in its entirety on DVD.

This DVD will contain all of the original artworks – as digital files – to be realized by whomever, wherever and whenever. The exhibition in Geneva will feature our interpretation of said works, taking the specificities of Hard Hat's space in mind.

New Jerseyy

Bridges and Tunnels

A project by New Jerseyy with Ei Arakawa, Kim Seob Boninsegni, DAS INSTITUT, Gina Folly/Hannah Weinberger, Guyton\Walker, Balthazar Lovay, Michael Riedel

DVD, unlimited edition, produced between September 17 and October 17 2009. CHF 40.  
Launch price on opening night: CHF 20

\*\*\*

Bridges and Tunnels : New Jerseyy à Hard Hat

Ei Arakawa

Kim Seob Boninsegni

DAS INSTITUT

Gina Folly/Hannah Weinberger

Guyton\Walker

Balthazar Lovay

Michael Riedel

Bien que les variations uniques soient populaires et désirées, la prolifération à l'identique du même reste l'assise de toute maison d'édition de multiples d'artistes, Hard Hat comprise. Il est avant tout question de multiplier un objet, de l'inscrire dans un vaste réseau de distribution, afin de rendre l'art plus accessible et démocratique. Ce processus trouve son apogée dans la forme du multiple au tirage illimité, comme métaphore d'un acte d'auto fertilisation parfaite.

Bridges and Tunnels prend comme point de départ cette opposition entre le potentiellement unique et le multiplié, et relève cette tension dans les modes de présentation et de distribution de l'objet – dans ce cas dans l'exposition même, qui sera disponible dans son intégralité sur DVD.

Ce DVD contient toutes les œuvres originales – sous la forme de fichiers numériques – à réaliser par n'importe qui, n'importe quand, n'importe où. L'exposition de Genève comprend notre interprétation desdites œuvres, en tenant compte des spécificités de l'espace de Hard Hat.

New Jerseyy

Bridges and Tunnels, un projet de New Jerseyy

Avec Ei Arakawa, Kim Seob Boninsegni, DAS INSTITUT, Gina Folly/Hannah Weinberger, Guyton\Walker, Balthazar Lovay, Michael Riedel

DVD, édition illimitée, produite entre le 17 septembre et le 17 octobre 2009. CHF 40. Prix de lancement le soir du vernissage : CHF 20